
  
HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB 

REFERAT FRA ( STYRE )MØTE 

 
Møtetid:  Tirsdag 30.05.17  kl. 17:30 
Møtested:  Comfort hotell 
 
Deltakere: Viera Rozmara-Frydenlund (VRF), Endre Erlandsen (EE), Svein Solheim , Lise Straat 

(LS),Erling Bogstad (EB) 
Ikke tilstede: Bjørn Solhjem (BS), Sigmund Leine (SL) og Anne Lise Rian (ALR), Ragnvald Lien (RL),

  
 

 

 

Tema Ansvar 

Årsmøte 2017 
Årsmelding : 

- Var sendt ut innen fristen til hele styret for kommentarer. 

- Bortsett fra en par mindre redaksjonelle endringer var det ikke 

kommet inn noen kommentarer om feil fra de av styret som ikke var 

tilstede. 

Ble godkjente dette for distribusjon. 

Saksliste:  
- Ingen innkomne saker fra medlemmene. 

- Kun saken fra styret (besluttet på styremøte i januar) med innspill: 

Omgjøring av Husfondet til tiltaksfond for første gang i juni 2017 

Det ble besluttet å sende ut sakslisten/innkalling (lovpålagt 14 dager før) selv 
om regnskap og budsjett ikke var klart. Disse vil bli ettersendt så snart de 
foreligger. 
 

Budsjett: 
- Da regnskapet skulle revideres onsdag avventer EE (PE) med å sette 

opp dette til regnskapet foreligger.  

Uansett så ble det bestemt å sette opp på sakslisten forslag på økning 

av kontingenten med kr. 100,-. 

 

 
 
 
 
 
 
 
VRF 

Avertering medlemsmøte. 

- Styret var blitt bedt om å behandle dette at medlemsmøtene blir 

avertert under det skjer i Ring Blad 

- Man så ingen grunn til å endre på beslutningen som hadde vært oppe 

en gang tidligere under presidentens møte. 

o Ikke påfører dette foreningen noen kostnader.  

o Andre Rotaryklubber gjør det samme.  

o Enkel markedsføring ukentlig om at Rotary eksisterer.  

 



 
 

o Synliggjør at vi tilbyr medlemmene mange interessante 

foredrag. 

 

Dekking av kostnader. 

- Neste kommende Guvernør hadde sendt inn en forespørsel om 3 av 

medlemmene i komiteen som skal avholde Distriktskonferansen 

kommende år får dekket kostnadene av egen klubb for å delta som 

observatører på førstkommende Distriktstrening. 

Dette ble godkjent og EE (PE) tar med dette i vurderingen i sitt budsjett. 
 

 

 
Møtet avsluttet 18:30   


